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تقلب اراکی ها از روی دست مدیران استقلال خوزستان

20 میلیارد تومان هزینه رضایتنامه لیموچی

از صبـــح روز دوشـــنبه اخبـــاری دربـــاره 
قطعیـــت یافتـــن توافق انتقـــال مهدی 
لیموچی به پرســـپولیس به گوش رسید 
و بعضـــاً در رســـانه ها منتشـــر شـــد امـــا 
آنطور که مدیرعامل باشـــگاه آلومینیوم 
اراک گفته پرســـپولیس باید این باشگاه 
را راضی کند و این پروســـه ممکن است 

شود. زمانبر 
رجاییان در جمـــع خبرنگاران گفت: ما 
منتظر نظر نهایی هیأت مدیره هستیم. 
با آقـــای حســـینی صحبت های مـــان را 
کردیم و آقای حســـینی مجوز اولیه اش 
را صادر کرده اســـت. با توجـــه به اینکه 
اولین باشـــگاهی که به ما نامـــه زده و از 
روال قانونـــی و بدون توجه به مســـائل 
حاشـــیه ای پیگیر موضوع بوده، اولویت 
ما برای این انتقال پرســـپولیس اســـت. 
خـــود بازیکـــن هـــم دوســـت داشـــته با 
پرســـپولیس طرف قـــرارداد باشـــد ولی 

هنوز قطعی نشـــده است.

او در مـــورد مبلـــغ رضایتنامـــه گفـــت: 
باشـــگاه پرســـپولیس بایـــد آلومینیوم 
را از بابـــت ایـــن انتقـــال راضـــی کنـــد. 
مـــا پیشـــنهاد خودمـــان در حـــد همان 
بازیکنی است که از استقلال خوزستان 
رفت ســـپاهان! )جواد آقایی پور(. الان 

باشـــگاه داری خیلی سخت است و هنوز 
هیچ چیـــز نهایی نشـــده اســـت. من و 
آقـــای درویش در تماس هســـتیم و باید 
اوکی نهایـــی را از هیأت مدیـــره بگیرم. 
بازیکنان دیگری هم هســـتند که اســـم 
نمـــی آورم چـــون می تواند بـــه هیجانات 

کاذب نقـــل و انتقـــالات کمک کند.
ایـــن صحبت هـــای رجاییـــان یعنـــی که 
برخـــلاف آنچـــه در اخبـــار آمـــده نهایی 
شـــدن این انتقـــال هـــم گره خـــورده و 
پرســـپولیس به ایـــن خرید نیـــز نزدیک 
نیســـت. جالـــب اینکـــه رجاییـــان دو 

روز قبـــل از ایـــن مصاحبـــه در مصاحبه 
دیگـــری گفتـــه بـــود باشـــگاه خواهـــان 
لیموچـــی بایـــد حداقـــل نصـــف مبلـــغ 
رضایتنامـــه آقایی پـــور را بدهـــد امـــا در 
تازه تریـــن صحبتـــش گفتـــه در حـــدود 
همـــان مبلـــغ را بایـــد پرداخـــت کنند.

پیـــش از ایـــن گفته می شـــد بند فســـخ 
 لیموچـــی بـــا باشـــگاه آلومینیـــوم اراک
 3.5 میلیـــارد تومـــان اســـت و بـــا ایـــن 
حســـاب مشـــکلی بابـــت جدایـــی او از 
باشـــگاهش وجود ندارد اما حالا شنیده 
می شود این بند فســـخ در سازمان لیگ 
ثبت نشـــده بوده و اعتبار نـــدارد. با این 
حســـاب طبق صحبت هـــای مدیرعامل 
باشـــگاه آلومینیـــوم اراک حـــالا مبلغی 
که این باشـــگاه بابت صـــدور رضایتنامه 
وینگـــر ملی پـــوش خـــود می خواهـــد 

بسیار بیشـــتر است.
لیموچـــی هم مثـــل آقایی پور 24 ســـال 
دارد و عضو تیم ملی هم هســـت و شاید 
باشـــگاه ایرالکو بـــه این نتیجه رســـیده 
که مثل اســـتقلال خوزســـتان می تواند 
از بابـــت فـــروش او پول بســـیار خوبی 

به جیـــب بزند.

وصال روحانی
روزنامه نگار

گزارش

ما مدیران باشگاه ها مقصر هستیم

درویش: سقف بودجه پایین بیاید بهتر است

مدیرعامل باشـــگاه پرســـپولیس در مورد موضوع ســـقف 
بودجـــه تیم های لیگ برتـــری صحبت هـــای مهمی انجام 

داد و نظـــرات جالبی داشـــت کـــه می خوانید:
همـــه مدیران باشـــگاه ها متفق القول هســـتند کـــه قانون 
ســـقف قراردادها چیز خوبی اســـت. به نظرم اگر قرار نبود 
ســـالانه 25 درصد به این موارد اضافه شـــود، تا چند ســـال 
دیگر بودجه باشـــگاه ها به هـــزار میلیارد می رســـید. اما آیا 
رشـــد و پیشـــرفت فوتبال ما نســـبت به پنج یا شش سال 
قبـــل آن قدر بـــوده که مثلاً حدود دو یا ســـه هـــزار درصد، 
مبلـــغ قراردادهـــا رشـــد کرده اســـت؟ دلیـــل صحبت های 
من ترکیب تیم ملی اســـت. شـــما بررســـی کنیـــد ما چند 
بازیکـــن جدیـــد در ترکیب تیم ملـــی داریـــم. بازیکنانی از 
حـــدود 8 تا 10 ســـال پیش در تیم ملی حضور داشـــتند که 
هنوز هـــم از همان بازیکنان در ترکیب تیم ملی اســـتفاده 
می شـــود، چون کیفیت بالای خودشان را نشان می دهند. 

ایـــن یعنـــی فوتبال از نظـــر کیفی رشـــد نکرده، امـــا از نظر 
مبلـــغ قرارداد همگام با تورم بالا آمده اســـت. شـــاید چند 
برابـــر تورم هـــم مبلـــغ قراردادها رشـــد کرده اســـت که به 
نظرم باید یک راهکاری اندیشـــیده شـــود و کار کارشناسی 
صورت بگیرد کـــه بتواند جلوی این موضـــوع را بگیرد. اگر 
امروز فدراســـیون فوتبال ســـقف بودجه را به هزار میلیارد 
تغییر بدهد، باز هم عین هزار میلیارد را باشـــگاه ها هزینه 
می کننـــد. البته بخشـــی از ایـــن موضوع به ما باشـــگاه ها 
مرتبط اســـت. ما مدیـــران باشـــگاه ها مقصر هســـتیم که 
ســـطح توقعات را بـــالا آوردیـــم. درحال حاضـــر چند مدیر 
باشـــگاه که کمتر فرصت می شـــود خدمت شـــان باشیم، 
واقعاً کار برایشـــان خیلی ســـخت اســـت. آنهـــا می گویند 
مثلاً ســـال گذشـــته قرارداد بازیکنی دومیلیارد بود امسال 
بـــرای تمدیـــد، بازیکـــن درخواســـت 20 میلیاردی داشـــته 
اســـت. متأســـفانه فوتبال ما این قدر رشـــد نداشته است. 
باید تدبیری اندیشـــیده شـــود و همه هم وغم فدراســـیون 
و باشـــگاه ها در این راه باشـــد که کیفیت فوتبال بالا برود. 
متأســـفانه ما کیفیت فوتبـــال را بالا نبردیـــم، ولی قیمت 
بی نهایـــت بالا رفته اســـت. البته این هم بیشـــتر پیرامون 

دو یا ســـه تیم بیشـــتر نیست. البته فدراســـیون نمی تواند 
کاری کنـــد. همه به ایـــن مورد اذعان دارند که فدراســـیون 
نمی توانـــد جلوی این افزایـــش قیمت را بگیـــرد، ولی من 
فکـــر می کنـــم همه دنبـــال بالا بـــردن ســـقف بودند. من 
خدمت آقـــای نصیرزاده هـــم عرض کردم که بـــه نظر من 
فدراســـیون هر چه میزان ســـقف بودجه را پایین تر بیاورد، 
بهتر اســـت. دیگر بیشـــتر از این نمی تـــوان پرداخت کرد، 
چرا کـــه همین بازیکنـــان موجود در بازار هســـتند. برخی 
می گفتنـــد تعداد بازیکـــن خارجی را بیشـــتر کنیم، چرا که 
قیمت شـــان بـــرای باشـــگاه ها کمتر اســـت. مـــن هم فکر 
می کنـــم جـــذب بازیکـــن خارجی صـــرف بیشـــتری برای 
باشـــگاه ها دارد. اگر ســـهمیه بازیکنان خارجـــی را افزایش 
دهیم قیمـــت بازیکنـــان داخلی کنترل شـــده و در ضمن 

قیمـــت آنها از بازیکنـــان داخلی کمتر تمام می شـــود.

از ندانستن های »گاریدو« تا 
مشخص نبودن رفت و آمدها

 آغـــاز بـــه کار خـــوان کارلوس گاریـــدوی اســـپانیایی در 
پرســـپولیس اگرچه قدمـــی در راه تعییـــن تکلیف این 
تیم بـــرای فصل جدید لیـــگ برتر فوتبال کشـــور تلقی 
شـــده، اما نظر به تـــازه وارد بودن او در جمع ســـرخ ها 
لزومـــاً هیچ پاســـخ صریحی را بـــرای ابهام های موجود 
فراهم نیاورده اســـت. گاریدو بـــرای کار کردن در چنین 
جمعـــی ابراز افتخار کـــرده و حتـــی از امکانات تمرینی 
پرســـپولیس کـــه در قیـــاس بـــا باشـــگاه های متمول 
اروپایـــی اندک اســـت، اظهار رضایـــت کرده امـــا اینها 
بیشـــتر نوعی تعـــارف و تشـــکر از میزبانی به حســـاب 
می آیـــد که ایـــن مربـــی را به یـــک میهمانـــی فرخنده 
فراخوانده اســـت. تـــا آنجا که به ســـران پرســـپولیس 
و همـــکاری بـــا این مربـــی مربـــوط می شـــود، اوضاع 
بـــه همـــان روشـــنی نیســـت کـــه حرف هـــای گاریـــدو 
آن را گواهـــی می دهـــد. نـــه تنهـــا رونـــد یارگیری ها در 
پرســـپولیس برای لیـــگ بعدی کامـــل نبـــوده و تعداد 
افـــراد »تمدید قـــرارداد کـــرده« بـــه حد لازم نرســـیده 
بلکه هنوز مشـــخص نیســـت تکلیف امثـــال بیرانوند، 
اســـماعیلی فر و ترابـــی چه می شـــود و اگر قرار اســـت 
مثـــلاً علـــی علیپور پـــس از چهار ســـال بـــازی در اروپا 
دوباره پرسپولیســـی شـــود، سران این باشـــگاه در ازای 
حـــذف کـــدام مهاجـــم کنونـــی قرمزهـــا علیپـــور را به 
تهران بازخواهند گرداند. از طرف گئورگی گولســـیانی 
هـــم پالس های منفـــی متعددی مشـــاهده شـــده و او 
پـــس از اتمـــام حضور تیـــم ملـــی گرجســـتان در یورو 
2024 به بررســـی پیشـــنهادات متعددی اشـــتغال دارد 
کـــه دریافت کرده و بعضی از آنها از ســـوی باشـــگاه هیا 
وطن وی ارائه شـــده اســـت. اخبار و شـــایعات دیگری 
هم گرداگـــرد حســـین کنعانـــی زادگان و مهدی عبدی 
شـــنیده می شـــود و مشـــخص نیســـت که ایـــن نفرات 
ماندنی اند یا پرســـپولیس آنهـــا را با چنـــد گزینه دیگر 
تاخـــت خواهـــد زد، هرچنـــد ســـرخ ها کلاً مایـــل به از 
دســـت دادن کنعانی زادگان نیســـتند که گفته می شود 
احتمال بازگشـــتش به لیگ قطر وجـــود دارد. با توجه 
بـــه اینکه شـــروع لیگ بیســـت وچهارم فوتبال کشـــور 
به دهـــه اول شـــهریور موکول شـــده و تلاش هـــا برای 
شـــروع آن در دهـــه ســـوم مردادمـــاه احتمـــالاً نتیجه 
نخواهد داد، شـــاید صبر بیشـــتر قرمزهـــا و پرهیز آنها 
از ســـرعت بخشـــیدن بـــه امـــور نابجـــا به نظر نرســـد 
امـــا واقعیت این اســـت که پرســـپولیس حتـــی نفرات 
خـــود و بـــه واقـــع جمـــع بازیکنانی را کـــه باید بـــا آنها 
در لیـــگ بعدی شـــرکت کند، نمی شناســـد زیـــرا هنوز 
به درســـتی نمی دانـــد کـــدام نفراتـــش را بایـــد رفتنـــی 
تلقـــی کنـــد و کدامیـــن را ماندنـــی و به تبـــع آن مطلع 
نیســـت که برای جبـــران غیبت  رفته ها بایـــد به کدام 
بازیکنان تـــازه روی بیـــاورد. در فاصله فعلی تا شـــروع 
فصل جدیـــد حداقل انتظار از هر تیمی این اســـت که 
نفرات خـــود را که مجموعاً به 25 تا 28 نفر می رســـند، 
بشناســـد و ابهام هایش از دو – ســـه مورد تجاوز نکند. 
در  مـــورد پرســـپولیس اما قضایا به این شـــکل نیســـت 
و مســـئولان ایـــن تیم نه تنهـــا ترکیـــب نیمه کامل خود 
را هم نمی شناســـند بلکـــه مطمئن نیســـتند به کدام 
عناصـــر و نفـــرات تازه باید چشـــم بدوزنـــد و گفت و گو 
و چانه زنـــی بـــرای اســـتخدام آنهـــا را آغاز کننـــد. بدتر 
از همـــه اینکه گاریـــدو هیچ کمکـــی را هـــم نمی تواند 
در ایـــن زمینـــه بـــه قرمزها ارائـــه کند، زیـــرا او خودش 
غریبه تریـــن غریبه هـــا در جمـــع آنهـــا بـــه حســـاب 
می آیـــد و همان طـــور که پیشـــتر نوشـــتیم، حداقل 3 
تا 4 ماه طول می کشـــد تـــا نیروهای تحـــت اختیارش 
را بشناســـد و ببینـــد که چـــه کاره اســـت و تخصص هر 
یک از بازیکنانش چیســـت و راه اســـتفاده بهینه از آنها 
کدام اســـت. به ایـــن وضعیت می گویند، بـــد اندر بد.

گوهری در لیست مازاد حسینی
در حالی که  احمد گوهری، دروازه بان تیم پرســـپولیس 
با انتشـــار یک اســـتوری جدایی خود از این تیم را اعلام 
کرده بود، خیلی ها متصور بودنـــد که این بازیکن پس از 
عملکرد خوبش این فصل را هم در اراک ســـپری خواهد 
کرد اما بر اســـاس آخرین اطلاعات بدســـت آمده توسط 
خبرنگار ایران ورزشـــی، این دروازه بان در لیست خروج 
مجبتـــی حســـینی حضـــور دارد و ســـرمربی ایرالکو برای 
فصل آینده روی دروازه بان دیگری حســـاب کرده است. 
گوهری در نقل وانتقالات زمســـتانی لیـــگ 21 با جدایی 
از صنعت نفت آبادان راهی پرســـپولیس شـــد. او طی 10 
بـــازی برای این تیـــم آمـــار ۹ گل خورده و 4 کلین شـــیت 
را ثبـــت کـــرد و به عنـــوان قهرمانـــی در لیگ برتـــر، جام 
حذفی و ســـوپرجام رسید. این دروازه بان 28 ساله فصل 
قبـــل به صورت قرضی در آلومینیوم اراک حضور داشـــت 
و حالا در فصـــل جدید باید دنبال مقصدی تازه باشـــد.

مدیربرنامه سابق علیه شماره 6
روز گذشـــته خبـــر آمد محمدحســـین کنعانـــی زادگان 
بـــا شـــکایت ایجنـــت ســـابق خـــود اکنـــون محکـــوم 
بـــه پرداخـــت جریمـــه هفتـــاد هـــزار دلاری شـــده که 
مبلغـــی بالـــغ بـــر 4 میلیـــارد می شـــود. امـــا واقعیـــت 
ماجـــرا طور دیگـــری اســـت. در روزهای اخیر باشـــگاه 
پرســـپولیس به دلیـــل اختلافاتـــی که بـــا مدیربرنامه 
ســـابق حســـین کنعانی برخـــورد، بـــه بازیکـــن مذکور 
اعـــلام کـــرد مدیربرنامه خـــودش را تعویـــض کند چرا 
کـــه آن فرد در بلک لیســـت رضا درویش قـــرار گرفته و 
از سوی باشـــگاه به کنعانی اعلام شد در صورت تمایل 
بـــرای ماندن بایـــد با فـــرد مذکـــور قطع رابطـــه کند.

باشـــگاه  درخواســـت  بـــه  هـــم  کنعانـــی  حســـین 
مدیربرنامـــه اش را عوض کرد اما حالا به نظر می رســـد 
مدیربرنامـــه ســـابق بیکار ننشســـته و در حـــال انجام 
امـــور حقوقـــی و بازی هـــای رســـانه ای علیـــه کنعانـــی 
اســـت و انتشـــار چنین خبری بعد از این ماجرا به نظر 

بی ارتبـــاط بـــه ایـــن موضوع نباشـــد.

مدافع راست جدید پرسپولیس کیست؟

رضاییان نیاید، گزینه خارجی می آید
توجیه درویش درباره تلاش ناکافی برای حفظ اسماعیلی فر

دانیال برمی گشت، احتمالاً محروم می شد

دانیـــال  جدایـــی  شـــدن  قطعـــی  بـــا   
بـــه  و  لیس  پرســـپو ز  ا عیلی فر  ســـما ا
صـــورت صحیح تـــر تمدیـــد نکـــردن او با 
این باشـــگاه، حـــالا مدیران پرســـپولیس 
بایـــد دنبـــال یـــک مدافع راســـت جدید 
باشـــند. از چند روز قبل بحث مذاکرات 
گرگـــور  و  پرســـپولیس  باشـــگاه  بیـــن 
چابـــرادزه مدافع گرجســـتانی ذوب آهن 
در نیم فصـــل دوم لیـــگ بیست وســـوم 
مطرح شـــد که ایـــن مذاکرات بـــه نتیجه 
نرســـید چـــرا کـــه پرســـپولیس 100 هـــزار 
دلار کمتـــر از رقمـــی که این گرجســـتانی 
می خواســـت بـــه او پیشـــنهاد داده بود. 
قبل تـــر از رودریگـــو پریـــرا و یـــک گزینـــه 
اردنـــی هـــم بـــر ای ایـــن پســـت صحبت 
شـــده بود اما بـــه تازگی اخبار به ســـمت 
رامیـــن رضاییـــان و احتمـــال جـــذب او 
چرخـــش پیـــدا کـــرده اســـت. رضاییـــان 
بعـــد از قهرمانی جام حذفی از ســـپاهان 
و هوادارانـــش خداحافظـــی کـــرد و گفته 

شـــد الوصـــل امـــارات مقصـــد بعـــدی او 
خواهـــد بود امـــا این بازیکن با ســـپاهان 
قرارداد دارد و بند فســـخ قراردادش برای 
تیم های داخلی بالاتر از خارجی هاست. 
موضوعـــی کـــه ســـپاهان تقریبـــاً درباره 
تمـــام بازیکنـــان مهـــم و ســـتاره هایش 
لحـــاظ کرده اســـت. رامیـــن رضاییان در 
نیم فصـــل دوم لیـــگ بیســـت ویکم بـــه 
پرســـپولیس آمـــد و بـــا وجـــود عملکرد 
خوبـــی کـــه در فـــاز تهاجمی داشـــت در 
دفاع شـــرایط خوبـــی پیدا نکـــرد ضمن 
اینکـــه برخـــی بازیکنان مهـــم و رختکن 
پرســـپولیس هـــم ارتبـــاط خوبـــی بـــا او 
نداشـــتند تا جایی که یحیی گل محمدی 
نیز به شـــکل غیرمســـتقیم علت جدایی 
رامیـــن را همیـــن مســـأله اعـــلام کـــرد. 

رضا درویـــش روز یکشـــنبه اعلام کرد 
باشگاه پرســـپولیس با بازیکنی که 

تحـــت قرارداد باشـــگاهی اســـت 
وارد مذاکـــره نمی شـــود اما به 
نظـــر می رســـد اگـــر مســـائل 
مالـــی مانـــع نشـــود شـــرایط 
رختکـــن پرســـپولیس مانعی 

بـــرای بازگرداندن رضاییان نخواهد 

بود. گفته می شـــود بند فســـخ رضاییان 
بـــا ســـپاهان 5 میلیـــارد اســـت کـــه اگـــر 
اعتبـــار داشـــته باشـــد قابـــل پرداخـــت 
اســـت. در عیـــن حـــال به نظر می رســـد 
اگر رضاییان هم به پرســـپولیس برنگردد 
این باشـــگاه یک مدافع راســـت خارجی 

جـــذب خواهـــد کرد.

بالاخره آنچه قرار بود اتفاق بیفتد، رخ 
داد و مدافع راست سرخ ها از این تیم 

جدا شد.
صبح روز دوشنبه دانیال اسماعیلی فر 
ن  ا ر ا د ا هو ز  ا پست  یک  ر  نتشا ا با 
تا  د  کر فظی  حا ا خد لیس  سپو پر
مشخص شود جدایی او قطعی است و 
بزودی احتمالاً قراردادش را با تراکتور 

تبریز نهایی خواهد کرد.
متن پست مدافع راستی که طی دو 
فصل گذشته یکی از بازیکنان اصلی 

پرسپولیس بود به این شرح است:
»تعهد. در تمام این دوسال هرچه در 
توان داشتم، گذاشتم تا وجدان راحتی 
داشته باشم موقع رفتن که نتیجه اش 
شد قهرمانی های لیگ، جام حذفی، 
و سوپرجام .از هیچ کس هیچ گله ای 
من  موندن  برای  همه  اتفاقاً  ندارم، 
تلاش کردن، تلاش هایی که دیر بود 
شاید …خودم هم تلاش کردم، ولی 

تقصیر  بود.  دیر  هم  من  تلاش های 
نیست.  هیچ کس  گردن  من  رفتن 
قطعاً نه  وقتی اومدم محبوب بودم نه 
وقتی قهرمان شدیم محبوب شدم، 
الان هم که وقت رفتن رسیده محبوب 
نیستم، ولی پرافتخارم…وسربلند به  
خاطر قهرمانی هایی که با این لباس 
زیر این پرچم بدست آوردم. هرکسی 
منو بشناسه میدونه که آدم قدرشناسی 
هستم. در تمام این دوسال با کم و 
کاست من ساختید و از من به خاطر 
تیم حمایت کردید ممنونم بابت همه 
اتفاقات خوب و شرمنده اگر ضعفی 
که  جایی  هر  حرمت  همیشه  بود. 
بودم رو نگه داشتم و احترام شما هم 
برام واجبه. قطعاً خیر در آن چیزی 
هست که اتفاق خواهد افتاد. یاعلی. 
بدرود.« جالب اینکه دیروز در حاشیه 
باشگاه های  عامل  مدیران  نشست 
درباره  درویش  از  وقتی  برتری  لیگ 
اینکه دانیال گفته تلاش های که برای 
حفظ او در پرسپولیس صورت گرفته 
با  قبل  شب  دو  ما  گفت:  بوده،  دیر 
ولی  بماند،  که  کردیم  صحبت  هم 

ظاهراً یک مشکلی بود که نمی توانست 
برگردد. می گفت اگر برگردم شاید با 
محرومیت مواجه شوم .وقتی بازیکن 
می گوید چند برابر پرسپولیس به ما 
می دهند، من هم راضی نمی شوم آن 

بازیکن ضرر کند.

واکنشسوژه روز

جالـــب اینکـــه گفتـــه می شـــود رقـــم 
اســـتقلال  از  آقایی پـــور  رضایتنامـــه 
خوزســـتان 30 میلیـــارد تومان اســـت 
کـــه نیمـــی از آن 15 میلیـــارد تومـــان 
می شـــود. ظاهراً باشـــگاه اراکـــی برای 
 صـــدور رضایتنامـــه لیموچـــی ابتـــدا 
15 میلیارد می خواســـته کـــه انگار مورد 
موافقت پرســـپولیس قـــرار گرفته اما 
بعداً ایـــن عدد بـــه 20 میلیـــارد تومان 
افزایـــش یافتـــه اســـت و تـــازه هیـــأت 
مدیره باشـــگاه اراکی بایـــد در این باره 

نظـــر بدهد.
با ایـــن حســـاب نکتـــه اینجاســـت که 
اگر باشـــگاه پرســـپولیس حاضر شـــود 
حتـــی بـــا رقـــم 15 میلیـــاردی رضایـــت 
باشـــگاه لیموچـــی را بگیرد، بـــه عنوان 
یـــک بازیکـــن ملی پـــوش باید ســـقف 
قـــرارداد )20 میلیـــارد تومـــان( به علاوه 
آپشـــن هایی کـــه ایـــن عـــدد را بـــه 30 
میلیـــارد تومـــان می رســـاند بـــرای او در 
نظـــر بگیـــرد. حالا ســـؤال اینجاســـت 
کـــه آیا بازیکنـــی مثل لیموچـــی با تمام 
توانمندی هـــا و اســـتعدادهایش 45 تا 

50 میلیـــارد تومان مـــی ارزد؟
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گزارش خبری

مصاحبه

منظور درویش علیپور بود؟
درویش هم در بخشـــی از صحبت هایش و درباره پیشنهادهای سنگین تیم های 
صنعتـــی بـــه موضوعی اشـــاره کـــرد که مشـــخص بود دربـــاره لیموچـــی صحبت 
می کنـــد. او دربـــاره اینکـــه با وجـــود مذاکره اســـتقلال و پرســـپولیس بـــا برخی 
بازیکنان، شـــاهد پیشـــنهاد هنگفت برخی باشـــگاه های صنعتـــی بودیم، گفت: 
میـــزان مبلغ را نمی توانم بگویـــم، چون اگر بگویم مجبورم مســـتندات آن را هم 
ارائـــه کنم، ولی شـــما ببینید وقتـــی بازیکنی قصـــد دارد به پرســـپولیس بیاید و 
می گوید علاقه مند و مشـــتاق تیم اســـت، اما با مبلغ 30 میلیارد تومان حاضر به 
انعقاد قرارداد نیســـت و می گوید دو یا ســـه برابر این از تیم دیگری پیشنهاد دارد، 
مشـــخص اســـت که موضوع به چه شکل اســـت. گفته می شـــود منظور درویش 
از صحبت فوق، علی علیپور بوده که از ســـپاهان و تراکتور هم پیشـــنهاد دارد. او 
در پاســـخ به این ســـؤال که ســـقف قرارداد برای بازیکنان پرسپولیس چه مبلغی 

اســـت، گفت: 20 میلیارد بجز آپشـــن های قراردادی که دارد.
 

پرسپولیس از شنبه شروع می کند؟
خـــوان کارلـــوس گاریـــدو و چاوی اولیـــوا دیـــروز تهـــران را ترک کردند و شـــنبه 
بازخواهنـــد گشـــت. همچنیـــن ادریس ساســـای مربی بدنســـاز پرســـپولیس 
هـــم چهارشـــنبه)فردا( به تهـــران خواهد آمـــد. از طرفـــی قرار شـــده تمرینات 
پرســـپولیس از شـــنبه آغاز شـــود. شـــنبه 23 تیرماه است و شـــاید پرسپولیس 
بعد از دوســـه روز تمرین و دو روز تعطیلی دوباره ســـه چهار روز در تهران تمرین 
کند و راهی هلند شـــود. شـــاید هم تمرینات بعد از تعطیلات تاســـوعا و عاشورا 
آغاز شـــود و در آن چند روز گاریدو و همکارانش شـــرایط تیم را زیر نظر بگیرند.

نظر  به  که  یطی  ا شر ر  د
می رسید تمدید قرارداد پرسپولیس 
با دو بازیکن فصل گذشته شان تقریباً 
نهایی شده اما برخی اخبار و شایعات 
این اتفاق را در هاله ای از ابهام قرار 
داده است. علی نعمتی بعد از دریافت 
تمام مطالباتش و البته پایان یافتن 
ر  د هی   نشگا ا د ت  نا متحا ا
همراه  جاری  هفته  وع  شر
به  یش  مه ها نا بر یر  مد با 

رفت  پرسپولیس  باشگاه  ساختمان 
باشگاه  مدیران  با  مذاکره  از  بعد  و 
روی این نکته تأکید داشت که جلسه 
مثبتی برگزار کرده و اگر به جمع بندی 
خواهد  ماندنی  تیم  این  در  برسند 
از آنجا  از آن اما خبر آمد،  شد. بعد 
که قرارداد نعمتی در دو فصل گذشته 
جزو پایین ترین مبالغ قراردادی بین 
بازیکنان پرسپولیس بوده این فصل 
نظر  به   . هد ا می خو ی  بیشتر ل  پو
می رسد نعمتی هم سقف قرارداد را در 
پرسپولیس می خواهد و نهایی نشدن 
قراردادش به همین مسأله گره خورده 
است. در مورد نعمتی این مسأله هم 

ح شد که او شرط کرده فقط در  مطر
پست مدافع میانی بازی کند که بعید 
است این حرف درست باشد چرا که او 
الان و با جدایی احتمالی عبدالکریم 
حسن خوب می داند که مثل نیم فصل 
اول فصل قبل امکان بازی کردنش در 

دفاع چپ بیشتر است.
اما شرایط عیسی آل کثیر و پرسپولیس 
یر  مد  . رد ا ند یفی  تعر ن  ا چند هم 
برنامه ها و برادر عیسی اخیراً جلسه ای 
ورزشی  معاون  بادامکی  حسین  با 
باشگاه پرسپولیس داشتند و در آن 
جلسه مشخص شد این بازیکن هم 
مبلغ بسیار بالاتری می خواهد. عیسی 

می گوید رقمی که در ابتدای فصل قبل 
او پیشنهاد دادند در سطح سوم  به 
لیس  پرسپو ن  یکنا باز ی  ها د ا رد قرا
بود و به همین خاطر راهی سپاهان 
شد. آل کثیر نیم فصل به پرسپولیس 
برگشت و مدیران این باشگاه می گویند 
برای نیم فصل پول خوبی به او دادند 
و الان هم پیشنهادشان معقول است. 
در عین حال همین حالا نیز باشگاه 
پرسپولیس حاضر شده تا سقف رقم 
نظر  در  مهاجم  این  برای  را  قرارداد 
بگیرد اما پیشنهاد عیسی بالاتر است 
و صحبت از 30 میلیارد تومان به میان 
آمده. عیسی و نمایندگانش می گویند 

و  تراکتور  مثل  باشگاه هایی  چطور 
برای  میلیاردی   30 مبالغ  سپاهان 
بازیکنان شان در نظر می گیرند ولی 
پرداخت چنین  به  پرسپولیس قادر 
رقم هایی نیست. موضوعی که خود 
هم  پرسپولیس  مدیران  و  درویش 
بارها درباره اش صحبت کرده اند. با 
در نظر گرفتن چنین شرایطی نعمتی 
و آل کثیر از پرسپولیس هم خیلی دور 
هستند هم خیلی نزدیک به طوری که 
ممکن است همین امروز بر سر یک 
و تمدید  توافق کرده  مبلغ مشخص 
اماواگرهای  با  یا داستان شان  کنند 

بیشتر روبه رو شود.

شرایط خاص علی نعمتی و عیسی آل کثیر با پرسپولیس

خیلی دور، خیلی نزدیک


